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   in de roos            
         Jaargang 01 

      november 2015                                                

 

PvdA Nieuwsbrief  

De informatie in deze Nieuwsbrief wordt 

steeds interessanter voor u. Onderstaand 

geven de Waterschappen hun meest actuele 

informatie door en stelt deze fractie zich  

aan u voor! Bovendien weer een aantal  

kritische politieke noten die u van ons bent 

gewend. Reageren? Stuur deze dan naar 

johanne.pvda@ziggo.nl. Veel leesplezier! 
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-   PvdA Hoogheemraadschap Hollands  

  Noorderkwartier (HHNK) Marjan Leijen 

- Vertrek Joop Bekius  
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-   Geef uw mening en/of commentaar! 

  door Haye van der Werf  
-   Levendige discussie en visiewerkgroepen. 

 

PvdA Hoogheemraadschap Hollands 

Noorderkwartier (HHNK) 

Actueel 

Op dit moment zijn de besprekingen over de 

begroting 2016 gaande. Als coalitiepartij zijn 

we tevreden over het stuk. Het coalitieakkoord 

dat in het voorjaar tot stand kwam is hierin 

verwerkt. Het kwijtscheldingsbeleid wordt 

verruimd voor AOW-ers. Ook komt er volgend 

jaar een visie op ons cultureel erfgoed en op 

het veenweidegebied. 

Daarnaast blijven we natuurlijk continu bezig 

om onze primaire taken, namelijk de water-

veiligheid (de dijken), de waterkwaliteit en  

aan- en afvoer van water op orde te houden. 

Wij streven ernaar om dat zoveel mogelijk in  

 

 

 

combinatie te doen met functies als natuur en 

recreatie. We houden u op de hoogte. 

Hebt u vragen en / of opmerkingen aan het 

Hoogheemraadschap, stuur dan een e-mail naar 

Marjan Leyen marjan.leyen@quicknet.nl 

 

Binnen het HHNK hebben wij als PvdA, 3 van 

de 30 zetels in het algemeen bestuur. We 

maken ook na de verkiezingen in maart 2015 

weer deel uit van de coalitie. Kees Stam is onze 

dagelijkse bestuurder. Binnen de fractie 

hebben we 2 steunfractieleden.  

 

Graag stellen we ons voor:  

Marjan Leijen, fractievoorzitter. 

Met veel plezier ben ik aan mijn tweede 

termijn in het waterschap begonnen. Ik 

vertegenwoordig de PvdA in de commissie 

Middelen, Bestuur en Waterketen. Na mijn 

opleiding cultuurtechniek(land en waterbeheer) 

heb ik verschillende functies in binnen- en 

buitenland gehad. Voor de PvdA was ik jaren-

lang gemeenteraadslid in Harenkarspel. Naast 

het waterschap werk ik als freelance adviseur 

en mediator. 

 
Kees Stam, dagelijks bestuurder 

Dit is mijn tweede periode in het dagelijks 

bestuur. In mijn portefeuille waterveiligheid 

zitten de dijken en duinen. Hier zijn grote 

investeringen gedaan en gepland, zoals de  

Hondsbosche Duinen bij Camperduin. Na mijn 

studie Watermanagement heb ik in Peru,  

India en Bhutan gewerkt als ontwikkelings-

werker. Daarna was ik op milieugebied 

werkzaam in Nederland. Ik ben nu tevens voor 

een derde periode in de gemeenteraad van  

Heemskerk actief.  

 

mailto:ohanne.pvda@ziggo.nl
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Fijko van der Laan, fractielid 

In maart vol enthousiasme begonnen als lid van 

het algemeen bestuur HHNK. Namens de PvdA-

fractie ben ik lid van de commissie wegen en 

water. Deze commissie behandelt de 

onderwerpen over waterveiligheid (waterke-

ringen), peilbesluiten, teveel of te weinig 

water, waterkwaliteit en veilige (vaar)wegen. 

Hiervoor heb ik bijna 36 jaar gewerkt bij de 

Koninklijke marine en 6 jaar als wethouder in 

Anna Paulowna, waar ik nog steeds woon. 

 
 

Piet Oudega, steunfractielid 

Eerste opvolger: oorspronkelijk chemicus en 

leraar, maar al snel afgedwaald. ik ben mijn 

werkend leven lang als ambtenaar of 

bestuurder actief geweest in de publieke 

dienst bij gemeente, provincie en waterschap. 

Dat zit me vast in het bloed.  

Zo wil ik me nu ook inzetten voor het 

Hoogheemraadschap Hollands Noorder-

kwartier. Helaas hebben we bij de verkiezingen 

een zetel te weinig veroverd om dat 

rechtstreeks te doen, maar het ondersteunen 

van de fractie is al even interessant. 

 
 

Jos Dings, steunfractielid 

Ik ben zelfstandig jurist, oud-wethouder van 

Beemster en tegenwoordig fractievoorzitter 

van PvdA/GroenLinks in diezelfde gemeente.  

In mijn bestuurlijke periode was ik vanuit 

duurzaamheidsoptiek bezig met het water-

beleidsplan van gemeente en HHNK. Ik zie in 

dat samenspel van gemeenten en schap veel 

kansen om Noord-Holland te verduurzamen. In 

de aanloop naar de verkiezingen zag ik dat de 

fractie relatief geïsoleerd opereerde in de  

 

 

PvdA. Ik bedacht dat dat beter kon en heb me 

zelf als klankbord/ondersteuner beschikbaar 

gesteld. En……het is leuk om te doen. 

 
 

Vertrek Joop Bekius  

uit de plaatselijke politiek 

Ruim twee en een half jaar heb ik mij ingezet 

voor onze partij. Met de nodige aarzeling en na 

lang afwegen heb ik besloten om met mijn 

actieve bemoeienis met de PvdA op te houden. 

Er is daarvoor een aantal redenen. 

Toen de PvdA in Bergen er in slaagde zijn 

zetels te behouden en mocht meedoen in het 

college schoof ik door in een commissielid-

maatschap. 

In het dualistische tijdperk heb je als raadslid 

en als commissielid weinig in te brengen. Het is 

vooral volgen, reageren en hopen dat ze iets 

met de suggesties doen. 

Wat voor mij de doorslag gaf was de gang van 

zaken rond Kranenburgh. Niet zozeer dat ik me 

niet erkend voelde in mijn ideeën, maar wel de 

– zo ervaar ik het tenminste – cynische 

benadering door het college van het inhoudelijk 

probleem. 

Iedereen weet dat er grote financiële zorgen 

zijn rond dit museum, het is niet voor niets dat 

iemand met de statuur van Els Swaab vindt dat 

de directeur op dit gebied anders moet 

opereren en dat er een financiële man of vouw 

bij moet komen. Natuurlijk heeft de gemeente 

meegesproken over het aftreden van hetzij de 

directeur, hetzij de RvT. Dat is hun taak, maar 

zeg dat dan ook! 

Al met al heb ik vastgesteld dat het meedoen 

in de gemeentelijke politiek in Bergen meer 

energie kost dan dat die voldoening oplevert. 

Nu wil ik vooral dingen doen die ik leuk vind en  

die op afzienbare termijn resultaat geven. Na 

deze twee en half jaar moet ik vaststellen dat 

het meedoen in de gemeentepolitiek daar niet  
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(meer) bij hoort. Ik draag het PvdA een warm 

hart toe en zal mijn lidmaatschap zeker 

voortzetten! 

 

Joop Bekius 

 

Groene energie 
Windmolens en daarbij ook aandacht voor het 
vliegtuiglawaai. 

In de verte aan de horizon voor onze kust 

staan windmolens. Ze draaien langzaam. 

De wind jaagt de wolken weg en de golven op 

zee hebben witte koppen. Tijdens de 

informatieavond voor dit molenpark is ons door 

een vriendelijke kinderboekenschrijver 

verzekerd, dat deze molens alleen zichtbaar 

zouden zijn bij zeer helder weer. Dit stukje 

schrijf ik terwijl de wind aantrekt en het 

bepaald geen helder weer is. De molens zijn  

wel goed zichtbaar.  

Het laatste agendapunt van de  raadsverga-

dering op 5 november jl. werd een motie 

ingediend over het door het rijk voorgesteld 

nieuw windmolenpark op zee. Dit park zal nog 

beter te zien zijn vanaf de kust en zal uit 

grotere molens bestaan. Er is echter ook een 

mogelijkheid de molens uit zicht te plaatsen. 

Deze oplossing is duurder. De ingediende  

motie pleit voor plaatsing uit het zicht. 

 

De PvdA fractie stemde vóór deze motie. De 

motie is absoluut niet tegen het plaatsen van 

windmolens op zee, maar wil o.a. het college 

ondersteunen bij het verzoek dat aan de 

Tweede Kamer is gedaan om te gaan voor een 

nieuwe ontwikkelstrategie. Eerst locaties ver 

af onderzoeken en pas als het niet anders kan 

dichterbij. (volledige motie is te lezen onder 

vergaderingen, raadsvergadering 5 november 

www.raadbergen-nh.nl) 

 

Wij willen heel graag zoveel mogelijk duurzaam 

opgewekte energie, maar doe dat op een 

zorgvuldige manier en met beleid dat wat meer 

inhoud heeft dan maar uit te gaan van de  

 

 

goedkoopste oplossing! Zoals de provincie 

Noord Holland ook probeert zorgvuldig te zijn  

met de plaatsing van molens op het land. 

De uitspraak die vaak wordt gedaan: ‘Ach alles 

went’ vind ik te gemakzuchtig. 

 

 
 

Wat ook niet echt went voor veel mensen is  

de overlast van het vliegtuiglawaai boven onze 

gemeente. Vanuit de gemeente Bergen wordt 

ook hier actiever stelling tegen genomen. Dit 

door samenwerking met de gemeente 

Castricum en het deelnemen aan de Regionale 

Uitvoerings Dienst “Noord zeekanaal gebied”. 

Deze dienst heeft  meer menskracht om de 

klachten ed. te onderzoeken. Ook Schiphol zal 

zich aan de regels moeten houden. Op 20 

januari as. komt er een informatieavond over 

de problematiek rond vliegtuiglawaai. 

Deze wordt georganiseerd door de gemeente. 

Nadere informatie kunt U vinden in de 

gemeentekrant en op de gemeentelijke 

website. 

 

Ik kom tot slot nog even terug op het uitzicht 

en in het bijzonder het uitzicht vanaf de 

Noord Boulevard in Egmond aan Zee. Daar zijn 

de duinen zo sterk aangewaaid dat de zee op 

veel plekken niet meer te zien is. Het zou mooi 

zijn als ten zuiden van de kiosk “De 

Windwijzer” een duinbalkon herplaatst kan 

worden als vervanging van het huidige 

ondergestoven balkon, zodat men daar weer 

heerlijk van wind, zon en zee kan genieten. 

 

Karin Kindt 

Raadslid  

PvdA Bergen 

 

http://www.raadbergen-nh.nl/
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De klimaatparade  

Zo langzamerhand weet iedereen dat op 29 

november as. de “KLIMAATPARADE” 

wereldwijd wordt gelopen. 

Ook wij in Nederland doen mee en wel om 12.00 

uur vanaf het Museumplein in Amsterdam. 

Wij van de PvdA afdeling Bergen hopen dat 

vele leden er massaal naar toegaan! Neem 

bovendien familie en vrienden mee. 

Hoe meer zielen, hoe beter we worden 

gehoord! 
PS Wanneer u 29 november naar de klimaatparade in 
Amsterdam gaat en u reist per trein, dan is het handig de 
auto bij station Heiloo te parkeren (is gratis). 

Groet, Jaap Sterk 

en zien we elkaar op het Museumplein samen 

met duizenden medestanders? Doen! 

 

 
 
Landbouwhuisdieren deel 2 

Half september deed ik in deze Nieuwsbrief 

kond van de Q koorts van landbouwhuisdieren 

in Brabant in 2007. 

Op het Malieveld in den Haag werd in  

september jl. een manifestatie gehouden en  

daarbij sprak Jos van de Sande. Hij hield  

zich als arts bij de overheidsdienst (GGD) 

bezig met de gevolgen van de Q-koorts in 

Noord-Brabant. Hem werd de mond gesnoerd 

en de constatering dat het hier een  

‘epidemie’ betrof moest kost wat kost  

worden vermeden. Er werden 4000 mensen  

ziek en 30 mensen zijn overleden, 
 

Met de volgende ervaring komt het 
landbouwbeleid wel erg dichtbij! 
Een maand geleden brak een brug van mijn 

gebit, de verstandswortel bleef behouden. 

Hierdoor kon mijn gebit snel worden  

 

 

gerepareerd. Wat fijn om met die voorziening 

weer te kunnen kauwen. De tandarts kon de 

eerste wortel niet verwijderen en verwees 

naar het MCA afdeling mondheelkunde. 

In de (overigens keurige) oproep lees ik tot 

mijn verbazing het volgende:                         

Mogelijk draagt u ongemerkt een bacterie bij u 

die ONGEVOELIG IS VOOR BEPAALDE 

ANTIBIOTICA. Wij willen voorkomen dat deze  

bacterie zich in het ziekenhuis kan versprei-

den.   

Deze voorzorgsmaatregel waardeer ik, maar 

van de volgende vraag werd ik echt niet vrolijk!  

WERKT OF WOONT U OP EEN BEDRIJF MET 

VEE? 

Met de klimaattop in december hoop ik dat de 

veeteeltlobby echt “BOT” gaat vangen! 

 
Geef uw mening en/of commentaar! 

heerwerf@gmail.com 
Haye van der Werf 

webmaster PvdA Bergen 

Doet u mee? 

Geef uw mening en commentaar op de lokale, 

landelijke en wereldpolitiek op de website! 
Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie  

weet krijgt u weerwoord of juist 

medestanders. 

Een respectabele partij als de PvdA - met een 

wethouder! - doet mee in het publieke debat en 

de leden zijn dan de gangmakers! 

Stuur uw bijdrage naar heerwerf@gmail.com  

en beleef na plaatsing uw eigen 'fifteen 

minutes of fame'! 

 

Levendige discussies! 

Hebt u belangstelling een (brede) fractiebij-

eenkomst bij te wonen en /of aan een van de 

visiewerkgroepen deel te nemen? Dat kan, vrije  

toegang en het verplicht u tot niets!  

Deze fractiebijeenkomsten worden gehouden  

in de Zeezaal aan de Jan Ligthartstraat en  

zijn van 09.00 – 12.00 uur. 

 

mailto:heerwerf@gmail.com
mailto:heerwerf@gmail.com
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De data voor de tweede helft van 2015 zijn: 

27 november 

11 december 

 

De wekelijkse fractiebijeenkomsten blijven op 

de maandagavond vanaf 20.00 uur in de Jan 

Ligthartstraat. 

Voor de (brede) fractiebijeenkomsten hoeft u 

zich niet op te geven. 

 

De visiewerkgroepen 

Volkshuisvesting  Haye van der Werf 

Schoorl Klopt  André van der Leij 

Voetbalvelden Egmond Karin Kindt 

    Edwin zoon 

Sociaal Beleid  Johanne Hendriks 

    Karin Kindt 

Voor de visiewerkgroepen kunt u zich opgeven 

bij de redactie johanne.pvda@ziggo.nl 

 

                    Samen bouwen 

      aan een stevig PvdA fundament 

 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht 

naar johanne.pvda@ziggo.nl  

of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling 

Bergen? Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

 

Meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

Nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor 

deze Nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

 

be our guest 
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